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Поводом најновије изјаве Министра иностраних послова Ивице Дачића у вези са
мигрантском кризом у којој указује да је проблем што ЕУ нема акциони план, а од нас га
тражи, поздрављамо ову изјаву министра Дачића, са подсећањем да Двери већ
неколико недеља јасно указују да ми немамо проблем са мигрантима и азилантима, већ
да имамо проблем са Европском унијом.

  

  

Највећи проблем се огледа у томе што мигрантском кризом не управљају државни
органи Србије, него спољни фактор који је са јасном намером усмерио мигрантски талас
и пред неспремне институције Србије поставио нерешив задатак.

  

Бриселска наддржава практично целокупан терет мигрантске кризе покушава да свали
на ионако обремењена плећа Србије.

  

Да сами имамо нерешене проблеме са протераним и расељеним сународницима и на то
указујемо не недељама већ годинама (Саопштење Двери од 11.августа: Србија да
подигне зид на граници према ЕУ).

  

Ипак, интересантно је да Ивица Дачић са позиције извршне власти практично критикује
курс Владе свог коалиционог партнера Александра Вучића, који преко инструмената
Владе, институција типа Повереника за заштиту равноправности и медијском кампањом
припрема терен за насељавање миграната у Србију.

  

Право питање је да ли је Ивица Дачић већ у предизборној кампањи, или тврди пазар за
додатне финансије из ЕУ, па ће после избора опет наћи начина да буде сервилан и
оперативан према Бриселу и Вашингтону, као што је био од парафа на Бриселском
споразуму па надаље.
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